

Title (en)

Press and calibrating machine for multiple glazing.

Title (de)

Press- und Kalibriereinrichtung für Mehrfachverglasung.

Title (fr)

Dispositif de pressage du joint et de calibrage de multiples vitrages.

Publication

EP 0444374 A1 19910904 (FR)

Application

EP 90440091 A 19901022

Priority

EP 90440021 A 19900301

Abstract (en)

It comprises endless bands (90, 310), stretched between two rollers (7 and 8; 28 and 30) one of which (90) is held in a fixed position with respect to a frame (1) while the other (310) is adjustable in position with respect to the said frame (1); the active side (91, 311) of the endless bands (90, 310) being held in contact with a sliding path (10, 32) positioned in the space left free between the drive rollers (7 and 8; 28 and 30) of each band (90, 310). <IMAGE>

Abstract (fr)

Dispositif de pressage du joint et de calibrage de multiples vitrages. Il comprend deux bandes sans fin (90, 310), tendues chacune entre deux rouleaux (7 et 8 ; 28 et 30) et dont l'une (90) est maintenue fixe en position par rapport à un bâti (1) tandis que l'autre (310) est réglable en position par rapport audit bâti (1) ; le brin actif (91, 311) de chacune des bandes sans fin (90, 310) étant maintenu en contact avec un chemin de glissement (10, 32) positionné dans l'espace laissé libre entre les rouleaux d'entraînement (7 et 8, 28 et 30) de chaque bande (90, 310). <IMAGE>

IPC 1-7

B30B 5/06; E06B 3/66

IPC 8 full level

B30B 5/06 (2006.01); **E06B 3/673** (2006.01)

CPC (source: EP)

B30B 5/06 (2013.01); **E06B 3/67386** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 2402642 A1 19750731 - LENHARDT KARL MASCHBAU
- [Y] US 3521552 A 19700721 - KNAPP HANS JOHN
- [A] FR 1186390 A 19590821 - ANDRITZ AG MASCHF
- [A] US 3425342 A 19690204 - MALARKEY NEIL JR
- [A] EP 0222349 B1 19890322
- [A] FR 2208040 A1 19740621 - JARCHOW FRIEDRICH [DE]
- [A] DE 2349130 A1 19750410 - DIENER BERTHOLD
- [XP] FR 2635833 A1 19900302 - RIOU PIERRE [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0444374 A1 19910904

DOCDB simple family (application)

EP 90440091 A 19901022